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W dniu dzisiejszym oficjalnie został zaprezentowany nowy obrońca Romy,

Kostas Manolas. Po oficjalnej prezentacji przyszedł czas na jego pierwszą

konferencję prasową.

 

Najpierw głos zabrał Italo Zanzi, przedstawiając nowego zawodnika:

- Cieszymy się, że możemy przedstawić dobrego zawodnika, Kostasa Manolasa. Jest

młody, ale ma duże doświadczenie. Grał w Lidze Mistrzów i na Mistrzostwach

Świata. Witamy w Romie!

 

Konferencja Manolasa:

 

Dlaczego wybrałeś Romę?

- Chciałem przyjść do Romy. Wielu ludzi opowiadało mi dobre rzeczy.

Przyprowadziły mnie tutaj ich rady i moja decyzja. Miałem oferty z kilku dużych

klubów, włączając Juve. Moją decyzją jednak, było przybycie do Romy. Wiem, że

klub ma duże oczekiwania, a ja czuję się na siłach. Będę ciężko pracował, by nie

zawieść klubu. Roma była dla mnie najlepszym wyborem.

 

Jesteś gotowy na debiut?

- Nie wiem czy rozpocznę od razu. Dam z siebie wszystko by wejść do podstawowej

jedenastki. To zależy od Garcii. Jestem gotowy nie na 100, ale na 120%.

 

Benatia?

- Jest świetnym zawodnikiem. Ale on to przeszłość, teraz jestem ja.

 

Jak się czujesz kondycyjnie?

- 100%. Odbyłem pełne przygotowania przedsezonowe. Rozegrałem trzy spotkania

towarzyskie.
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Jakie było twoje pierwsze wrażenie?

- Klub ma duże ambicje. Chcę wygrać Scudetto, tak jak reszta zawodników. Możemy

zajść daleko w Lidze Mistrzów. Od razu poczułem się częścią wielkiej rodziny w

Trigorii. Torosidis bardzo mi pomaga. Zawsze obserwowałem go w Romie i Dellasa

także. Graczem, który najbardziej podoba mi się na mojej pozycji, jest Thiago Silva.

 

Dlaczego wybrałeś koszulkę z numerem 44?

- Wybrałem 44 bo 4 i 24 są już zajęte. Lubię cyfrę 4, więc w 44 znalazłem

odpowiedni numer.
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